
PROTOKOI, NR LIII / 10
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
odbytej w dniu 29 stycznra 2010 roku

w lokalu Klubu Nauczvciela w Jedrzeiowie.

Ad.  t .
O godzinie 100s Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady LIII

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodniczqcy powital zaproszonych goSci, radnych,
burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy,
soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 20 radnych;
Przewodnicz4cy Rady stwierdzit quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturq radnego Grzegorza KuSmierza na sekretarza obrad.
Radny KuSmierz wyrazll zgodE.

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturg radnego KuSmierza
na sekretarza obrad.

Ad.2.
Proponowany porz4dek obrad:

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjqcie porz4dku obrad.
3. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza mipdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.
7 . Informacj a o r ealizacji interpelacj i i zapTtah z poprzedniej sesj i.
8. Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na sprzedaL w drodze bezprzetargowej nieruchomoSci

komunalnych polozonych w obr. 11 miasta Jgdrzejowa.
9. Uchwala w sprawie trybu prac nad projektem uchwaly budZetowej.
10. Uchwala w sprawie uchwalenia budzetu miasta i gminy na 2010 rok.
11. Uchwala w sprawie uchwalenia Programu wsp6lpracy Gminy JEdrzej6w z organizacjami

pozaruqdowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSd po2ytku publicznego
na rok 2010.

12. Uchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania
Problem6w Alkoho lowy ch or az P r zeciw dzialanra Narkomani i na rok 20 1 0 .

13. Uchwala w sprawie: nalo2enia na Zaldad Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie
obowi4zku wykonania dodatkowe go zadania.

14. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmran w uchwale dotycz4cej zasad zbywania lokali
mieszkalnych stanowi4cych wlasnoS6 Gminy Jgdrzej6w.

15. Uchwala w sprawie przyjgcia plan6w pracy Komisji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie na 2010
rok.

16. Informacja o umowach najmu lokali zawartychw trybie szczeg6lnym.
1 7. Odpowiedzi na interpelacj e.
18. Sprawy roZne.
19. ZamkniEcie obrad.

Burmistrz Marcin Piszczek poprosil o zmianE porzqdku obrad polegaj4c4 na zmianie
koleinoSci:



12;

i Rozwiqzywania Problem1w Alkoholowych oraz Przeciwdzialanio Narkomanii na rok
2010" jako Pkt  10;

z drzewa uznanego za pomnik przyrody" i zmianq numeracji nastgpnych punkt6w.

Uwag nie zgloszono.

Ad .3 .
Nie zgloszono uwag do protokolu nr LII/09 z dnia 30 grudnia 2009 roku.

Ad .4 .
1. Radny Adam Czalor zapytal czy bgdzie kontynuacja budowy kanalizacjr na ul. Jasionka.

Jeheli nie bgdzie - prosi o wyczerpuj4c4 odpowiedZ.
2. Radny Adam Czajor powiedzial, 2e zwraca\ sig do Burmistrza o utworzenie lodowiska;

miejsce jest przygotowane, byly mrozy.
3. Radny Adam Czajor prosi o przedstawienie na piSmie, jak jest realizowane odSnie2anie

i zimowe utrzymanie dr5g. Z tego, co widzi, to nie jest to robione na bieZ4co i jest jak
jest.

Ad.2.
Radny Tadeusz Lesiakowski zwrocil uwagQ, 2e wnioski w sprawie zmiany porz4dku

obrad nie zostaly przeglosowane.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz przypomnial, ze pytal, czy ktoS jest

temu przeciwny i nikt sig nie zglosil, wiec uznal,2e zostalo to przyjgte. Przewodniczqcy poprosil

o opiniq radca prawnego.
Radca prawny Wieslaw ZagaLa powiedziaL, 2e zostaly zgloszone dwie rzeczy:

wprowadzenie dodatkowej uchwaLy oraz zmiana numeracji kolejnych uchwal. Jedno i drugie
to zmiana porz4dku obrad opracowanego przez przewodniczqcego rady i powinno zostac
przeglosowane.

Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie wniosek o zmiang numeracji Pkt 10'
jako Pkt 12 oraz Pkt 12 jako Pkt 10:
W glosowaniu wziEtro udzia\ 20 radnych:

_ 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Wniosek zostal przyj gty.

Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie wniosek o wprowadzenie punktu 16

,r(Ichwala w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody z drzewu uznilnego za pomnik

przyrody" i zmiang numeracji nastppnych punkt6w.
W glosowaniu wziElo udzial20 radnych:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
Wniosek zostal przyj€ty.

Za

20
0
0



Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Przyjqcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanre z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal rcdy z poprzednich sesji.
7 . Informacja o reahzacji interpelacji i zapytafi z poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie wyralenia zgody na sprzedaL w drodze bezprzetargowej nieruchomoSci

komunalnych polozonych w obr. 11 miasta Jgdrzejowa.
9. Uchwala w sprawie trybu prac nad projektem uchwaly bud2etowej'
10. Uchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania

Probl em6w Alkoho lowy ch or az Przec iwdzi alania Narkomani i na rok 20 1 0 .
11. Uchwala w sprawie uchwalenia Programu wsp6lpracy Gminy Jqdrzej6w z organizacjamr

pozaruqdowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoS6 po2ytku publicznego
na rok 2010.

12. Uchwala w sprawie uchwalenia budzetu miasta i gminy na 2010 rok.
13. Uchwala w sprawie: nalozenia na Zaklad Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie

obowi4zku wykonania dodatkowe go zadania.
i4. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej zasad zbywania lokali

mieszkalnych stanowi4cych wlasnoS6 Gminy Jpdrzej 6w.
15. Uchwala w sprawie przyjqcia plan6w pracy Komisji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie na 2010

rok.
l6.Uclrwala w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody zdrzewa uznanego za pomnik

przyrody.
17. Informacja o umowach najmu lokali zawartychw trybie szczeg6lnym.
1 8. Odpowiedzi na interpelacje.
19. Sprawy r62ne.
20. Zamknigcie obrad.

Ad .4 .
4. Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e jEdrzejowska Policja apelowala

o zainteresowanie siE ludZmi bezdomnymi z miasta i gminy. Radna pyta, co zrobllanasza
gmina w tej sprawie, czy uruchomila noclegownig na terenie gminy?

5. Radna Janina Szreniawa pyta, co siq mieSci w szkole w Zagaju? Byly robione r6zne
poprawki tego lokalu rniszczeje.

6. Radna Janina Szreniawa pyta, czy zabezpieczone sejakieS posilki dla potrzebuj4cych?
W 2009 roku Komisja OSwiaty takie posilkr zabezpieczyla. W tym roku - nie.

7. Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze Burmistrz byl na promocji powiatu i gminy
w Warszawie. Radna pyta, czy byl te2 Burmistrz Piszczek, czy wiedzieli o tym
przewodnicz4cy Rady, a jesli wiedzieli, to dlaczego nie poinformowali radych.

8. Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e kiedy Burmistrz byl na promocji, w Jqdrzejowie
byla awaria grzewcza. Telefony siE urywaly; do Burmistrzate? dzwonili mieszkaflcy, ale
go nie bylo. Radna zadzwonila do Burmistrza Piszczka do Krakowa i prosila o pomoc,
poniewaZ mieszkaricy bez przerry dzwonili i prosili, zeby im powiedzie6, kiedy awaria
sig zakoriczy. Ludzie z ZUK chodzili i dopiero szukali, gdzie ta awaiajest. Byi przy
takich mrozach w zimnych mieszkaniach - byla bulwersacja ze strony mieszkaric6w.
Pani Szreniawa w sobotp zadzwonila do Pana Jacha, kt6ry powiedzial, ze kierownlkzuK
wyjeadaa, ale pomimo, ze on jest chory, to w niedzielprozpocznie remont. I rzeczywiScie



- godzina 830 w niedzielE pan Jach zwolal swoich ludzi i awaria zostala zlikwidowana.
Pani Szreniawa podzigkowala Burmistrzowi Piszczkowi, na kt6rego zawsze mozna
liczyc,jak r6wnie2 Panu Jachowi.

9. Radna .Ianina Szreniawa powiedziala, 2e wie, i2 te sprawy powinna zglaszac na Komisji
OSwiaty, ale na Komisji jej nie bylo, poniewtz byla chora. Radna pyta, w jaki spos6b
nasza gmina przygotowala siE do ferii zimowych. To,2e siE promuje basen, na kt6rym
jest bardzo zimno, to za malo. W tym roku jest piqkna zima, na zabav,ry na Swie2ym
powietrzu, takie jak sanki, lyzwy, narty, kulig. Radna powiedziala, 2e przez 12lat prosila,

Zeby bylo lodowisko. Burmistrz powiedzial, 2e nie ma lyzew.,,Ja \y?wy iu? zalatwrlam,
po szkolach, prosilam i jednak lodowiska siE nie doczekalam. Mo2e w tym roku siq
doczekam. Skoro lodowisko jest na ulicach miasta, dzieci nie pojd4 na nas giosowa6,
prawda Panie Burmistrzu? P6jda mieszkaricy starsi. Zaden Burmistrz nie mial takiego
pomyslu, jak Pan mial, Zeby na mieScie zrobillodowisko, zeby siq ludzie przewracali."

10. Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e Gmina Sgdzisz6w juz po raz 6smy
przeprowadztla bal charl.tatywny, na kt6rym pozyskano ponad 52 000 zlotych
przeznaczonych na wypoczynek letni dla dzieci potrzebuj4cych. W naszej gminie taki bal
by siq nie udal, bo na taki bal s4 potrzebni ludzie biznesu, a Pan Burmistrz z Lakrmi
ludZmi rozmawia6 nie potrafi.

11. Radna Janina Szreniawa przypomniata,2e w zeszlym tygodniu w Gazecie Jqdrzejowskiej
byla notatka o segregacji Smieci. Byla wypowiedz, 2e mieszkafrcy dostanq kalendarze.
Radna pyta, kiedy mieszkaricy dostan4 te kalendarze. Ju2 drugiego majq przyie\dLac
po Smieci, a mieszkaricy kalendarzy nie maj4.

12. Radny Roberl Kruk powiedzial, 2e na stronie internetowej Wojew6dzkiego Funduszu
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach jest zamieszczony zalqcznrk
douchwaly nr 20109 gdziejest lista przedsiEwziqd priorytetowych do dofinansowania.
Miqdzy innymi moana pozyska6 Srodki na usuwanie azbestu ptzezjednostki samorzqdu
terytorialnego. Radny pyta, czy Burmistrz podjal lub zamierza podjp(, jakieS dzialanra
w tym kierunku.

13. Radny Krzysztof Swietlik powiedzial, 2e od 2006 roku kieruje proSby do Burmistrza
o zajgcie siq spraw4 szkoly w Zagaju. Budynek niszczeje i zostanie zdewastowany.
Radny skladal w tej sprawie osiem interpelacji. Dostaje odpowiedz,2e zajgcie siE spraw4
budynku po bylej szkole podstawowej w Zagaju przy tworzeniu budzetu gminy na 2010
rok - zostanie wniosek skierowany do budzetu; nastqpnie, 2e ZUK w biez4cym roku

dokonal doraZnych zabezpieczeh drzwi i okien po dewastacji przez nieznanych
sprawc6w, natomiast w z\ohonej przez ZUK propozycji przeprowadzenia remont6w
na budynkach komunalnych i socjalnych na 2010 rok zostal ujqty budynek po bylej
szkole podstawowej w Zagaju o zakresie prac obejmuj4cym opracowanie dokumentacji
technicznej oraz zlolenie w Starostwie Powiatowym stosownych dokument6w o zmiang
przeznaczenia obiektu. Radny pyta, czy zostaly zlohone te dokumenty w Starostwie
Powiatowym, czy nie. Czy jest szansa, afy se pieni4dze ujgte na 2010 rok
na zagospodarowanie tego budynku. Radny Swietlik poinformowal, 2e kilkakrotnie
proponowal, aby tam powstal dom spokojnej staroSci.

Ad. s.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak- odnoSnie pkt 5 informacji, zapytal, jakim

dokumentem to zostalo uregulowane, w jakiej wysokoSci jest to dofinansowanie i ilu nauczycieli
sig ksztalci - tych siedmiu, czy wiEcej.

Kierownik GZOSiP Pan Jan Robak odpowiedziil, ze Karta nauczyciela okreSla, 2e I oh

Srodk6w j e st pr zeznaczone na do skonalenie zawo dowe nauczycie I i'



Burmistrz Piszczek wyjaSnil, 2e Burmistrz Miasta Jqdrzejowa wydat zarzqdzenie

w sprawie przyznania dofinansowania. Pkt 4 informacji m6wi, 2e Burmistrz powolal komisjE

do spraw rozpatrzenia wniosk6w o przyznanie dofinansowania. Na podstawie wniosk6w

skladanych przez nauczycieli popartych delegacjq dyrektora szkoly, kt6ry wskazuie, 2e dany

kierunek ksztalcenia jest konieczny, jest wymagany przez plac6wkq do dalszego rozwoju,

komisja podejmuje decyzjg o dofinansowaniu. Regulamin przyjgty zarzqdzeniem okreSla

wysokoS6 dofinansowania: nie v,ry\szq niz 50 o/o koszt6w poniesionych przez nauczyciela

i wskazuje - w zale2noSci od formy ksztalcenia - od kt6rego momentu doksztalcania jest

moZliwe dofinansowanie. W roku bieZ4cym bylo zlohone 7 wniosk6w i 7 wniosk6w uzyskalo

akceptacjE ze strony komisji.
Radna Janina Szreniawa - odnoSnie pkt 17 informacji, zapytala, czy przetarg sig juZ

odbyl.
Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial, 2e przetarg siQ odbyt. Niestety

nieruchomo Sc nie zostala sprzedana.
Radny Adam Czajor - odnoSnie pkt 15 i 21 informacji, zapytal o co tu chodzi.
Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial, 2e osoba, z kt6rq rozwrqzano umowQ

wplacila wszystkie zalegloSci wynikaj4ce z umowy dzier2awy i zwr6cila sig o anulowanie

wypowiedzenia. Poniewa2 z osob4 t4 gmina wsp6lpracuje od doSd dawna, a wywi4zala siq ze

wszystkich zobowiqzan, lqcznie z odsetkami, Burmistrz uznal za wskazane kontynuowanie

wsp6lpracy z t4 osob4.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak- odnoSnie pkt 23 informacji, zapytal o jaki

obiekt chodzi.
Naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial,2e to jest byly szalet, kt6ry wczeSniej

byt wydzi e r Zaw rany na rzecz wlaScici eli re stauracj i,,Relaks".
Wipcej uwag nie zgloszono.

Ad .6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z wykonania uchwal Rady z poprzednich sesji.

Ad .7 .
Nie zgloszono uwag do informa qr o realizacj i interpel acji i zapytan z poprzedniej sesj i.

Ad .8 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Adam Czajor zapytal, na jakim etapie jest przeniesienie siedziby sp6lki

do Jpdrzejowa.
Dyrektor DP Clean Tech Poland Sp. z o.o. odpowiedzial, 2e uchwala w sprawie

przeniesienia siedziby z Wodzislawia do JEdrzejowa zostala ju2 podjqta przez wlaScicieli.

Dokumenty zostaly zlolone w Krajowym Rejestrze S4dowym w Kielcach. W najbhlszym

czasie, 2 tygodni, mo2e miesi4ca, siedziba sp6tki oficjalnie zostanie przeniesiona do Jqdrzejowa.
Radna Maria Barariska zapytala o miejsca pracy; oczekuje na to, aby mieszkafcy miasta

i gminy JEdrzej6w znale2h zatrudnienie. Radna prosi o konkrety, aby da6 mieszkafcom

nadziejE.
Dyrektor DP Clean Tech Poland Sp. z o.o. odpowiedzial, Ze firma przenosi siE

do JEdrzejowa jako zorganizowane przedsiEbiorstwo, zmaszynami i pracownikami, kt6rzy chc4
przejfi(,. Obecne zatrudnienie w liczbie Srednio 50 os6b wiqze sip z osobami, kt6re juL z frmq
wsp6lpracujq. Ta hczba pracownik6w na dzieh dzisiejszy zapewnia wykonanie planu.

Rozbudowa hali monta2u jest szans4 dla okolicznych mieszkaric6w, ktorzy o tg pracg pytajA.

Jest zloaone 200 kwestionariuszy miejscowych os6b i z nich zostan4 wybrani pracownicy. W III



kwartale tego roku firrna osi4gnie Srednie zatrudnienie 100 os6b; bEdzie to wiqc podwojenie

obecne go stanu zatrudnienia.
WiEcej uwag nie zgloszono.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2O radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr LIIll394l10 w sprawie wyrazenia

zgody na sprzeda| w drodze bezprzetargowej nieruchomoSci komunalnych polo2onych w obr.

I 1 miasta Jqdrzejowa, nastgpuj4c4 iloSciq glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
/Uchwala nr LIII1394/1 0 w

20
0
0

zalqczeniu do p roto ko lu/.

Ad.9 .
B urmi strz Marcin P iszczek zglo sil nastEpuj 4ce autopoprawki :

o jinansach publicznych",

Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Radny Wojciech Bilewicz zap74al, czy w momencie przyjgcia tej uchwaly, ona ju2

obowi4zuje. Jest przyjqta przed nastgpn4 uchwal4 ktorej dotyczy, a mianowicie uchwal4

budzetow4. Niesie pewne konsekwencje w postaci zmiany trybu procesowania itd. Radny

zapyta|, czy nie uzasadnione byloby, ze wzglqd6w technicznych, odwr6cenie roli

i przeglosowanie tej2e uchwaly po uchwale budzetowej, poniewaz wedlug Pana Bilewiczarodzi

konsekwencje w postaci niedotrzymania tryb6w, kt6re w tej uchwale s4 zapisane. Radny prosi

o wyjaSnienie tej kwestii.
Radca prawny Wieslaw Zagala powiedzial, ze uchwala budZetowa, jak4 radni otrzymali,

byla opracowywana na podstawie poprzednio obowi4zuj4cej uchwaly dotycz4cej trybu prac nad

projektem uchwaly budZetowej. Wedlug Pana Zagaly nie ma to zadnego znaczenia, 2e w tej

chwili Rada podejmuje uchwalE w sprawie trybu prac nad projektem uchwaly budZetowej,

a potem bqdzie glosowala nad spraw4 budZetu, bo budZet zostal opracowany na podstawie

procedury, kt6ra wczesniej obowiqzywala.
Wiqcej uwag nie zgloszono.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly, zvnacajqc uwagQ na

prawdopodobny bl4d w $ 3 pkt 6: zamrast,,przypadku" powinno byi ,,porz4dku".
W imieniu Burmistrza radca prawny Wieslaw Zagala zglosil autopoprawkE: w $ 3 pkt 6:

zamiast,przypudku" wpisa6,,porulclku".
Wigcej uwag nie zgloszono.
W giosowaniu wziglo udzial20 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalE nr LIII/395/10 w sprawie trybu prac nad

proj ektem uchwaly budZetowej, nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
- 2 0

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
AJchwala nr LIII/395/10 w zalqczeniu do protokolu/.

Za



Za

Przewodniczqcy-Rudy Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 10s0 oglosil przerwQ

trwaj4c4do godziny 1l ".

Ad. 10.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Teodor Kot zglosil wniosek, aby ze wzglgdu na obszernq treS6 uchwaly nie

odczytywa6 jej.
Na pytanie Przewodniczqcego Rady czy ktos jest temu przeciwny, nlkt z radnych nie

wyraziL sprzeciwu.
Uwag nie zgloszono.

W glosowaniu wziplo udzial2O radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powziEla uchwalq nr LIIIl396l10 w sprawie: uchwalenia

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi4zywania Problem6w Alkoholowych otaz

P r zeciw dzialania N arkomani i na rok 20 | 0, nastEpuj 4c4 il o Sci 4 glo s6w :
- 2 0

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
AJchwala nr LIIll396l10 w zalqczeniu do protokolu/'

Ad.  11.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly zwracaiqc uwagQ

na brak numeru pozycji w $ 2 ust 1 lit. f.
Naczelnik Wydzialu Rozwoju Regionalnego zglosil autopoprawkg: w brakujqce miejsce

w $ 2 ust 1 lit. fwpisa6 1240.
Uwag nie zgloszono.

W glosowaniu wziElo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr LIlIl397l10 w sprawie uchwalenia

Programu wsp6lpracy Gminy Jqdrzejow z organizacjami pozarzqdovrrymi oraz innyrni
podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSd poZy'tku publicznego na rok 2010, nastgpuj4c4 iloSci4
glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
/Uchwala nr LIIII 397 I 1 0

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1i30 oglosil przerwQ

trwajqc4 do godziny I 1so.

Ad. 12.
Wiceprzewodniczqcy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marek Wolski odczytal uchwalE nr 2201111209 VIII skladu orzekaj4cego

regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 15 grudnia 2009 roku w sprawie opinii

o projekcie uchwaly budzetowej miasta i gminy Jgdrzej6w na 2010 rok wraz z objaSnieniami
i informacj4o stanie mienia komunalnego /w zalqczeniu do protokolu/.

20
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w zalqczeniu do protokolu/.



Wiceprzewodnicz4cy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Robert Kruk odczytal

opiniE Komisji o projekcie bud2etu miasta i gminy Jqdrzej6w na 2010 rok /w zalqczeniu

do protokolu/.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial,2e za chwilg przedstawi autopoprawki do projektu

budzetu, po weryfikacji przez Komisjg Bud2etu i przez Burmistrza. Dochody budZetu wynosz4

65 419 000, natomiast wydatki 7l709 000, czyli deficyt wyniesie 6290 000. Ten deficyt jest

bezpieczny. Byly wnioski niekt6rych komisji o zwiEkszenie deficytu, jednak Burmistrz nie

podjal decyzji o jego zwigkszeniu mySl4c o tym, Zeby bezpieczefrstwo gminy i budzetu

zachowac. Subwencja og6lna w wysokoSci I8763 620 zl jestnilsza o 1 955 000 w por6wnaniu

z rokiem 2009. tJdzialy w podatku dochodowym od os6b fizycznych nr2sze o I 066 704 zl.

Subwencja oSwiatowa wynosi 13 257 263 zl, a wydatki 24 429 217 zL. Jakie to jest obci42enie

gminy - wszyscy slysz4. Dofinansowanie bud2etu gminy na oSwiatg to 1 1 171 000 zL. JednakZe

ten projekt budZetu na 2010 rok Burmistrz uwala za pro rozwojowy. Jest wyj4tkowy pod

wzglqdem zaplanowanych inwestycji, kt6re siggaj4 26,4 yo wydatk6w budZetowych. Wszystko,

co jest zaplanowane, ma swoje uzasadnienie. Gmina jest w trakcie realizacii wielkich zadan

inwestycyjnych, gdzie pozyskiwane s4 Srodki. Jest to:

.vqyznaczono na 1 sierPnia,

terenu wok6l zalewu - rozpocznie sig w tym roku i miejmy nadziejp - zakonczy,
F jest zlohony wniosek o drug4 czES6 rewitalizacji, czyli od ul. Parkowej do stadionu,

,,orlika" przy Gimnazjum nr 1.
Wczoraj przekazano decyzjgzUrzgdu Wojewodzkiego o dotacji w wysokoSci 815 000

na przebudowE ci4gu dr6g Armii Krajowej - Dojazd - Mieszka I - Chrobrego. Jest to zadanie

warloSci 1 630 000 - kwota dotacji 815 000.
Te wszystkie zadaniabyi moZe spowodowaLy uszczuplenie zadafr drobniejszych, oczekiwanych

pruez radnych i spoleczefstwo, ale nalezy zauwa2y6, 2e w tym roku dziqki uchwale Rady

Miejskiej powstal fundusz solecki, w kt6rym Zadne solectwo nie zostalo pominiEte. Dziqki

zagospodarowaniu i decyzjom Srodowiska soleckiego mozna wykonad inwestycje, mohe drobne,

ale bqdzie wida6 efekt. To se zadania prawdziwie demokratycznie wybrane przez

spoleczefstwo.
Nigdy nie ma idealnego budZetu, ale moZe byi optymalny, a tym optymalnym budZetem jest

w tym roku budzet miasta i gminy JEdrzej6w'
Wczoraj obradowala Komisja Budzetu i Mienia Komunalnego, kt6ra analizowala wnioski

poszczegSlnych komisji i skierowala do Burmistrza wlasne wnioski. Burmistrz w miarE

moZliwoSci dokonal przesuniqi po analizie tych wnioskow. Zdecydowal sig przesun46 Srodki

z oSwiaty w wysokoSci 200 000 zl. Taka moZliwoSd pojawila siQ w zwrqzku z tym,

Ze zaplanowanaptzez GZOSiP trzynastka bgdzie wyplacona w mniejszej wysokoSci ze wzglqdu

na np. chorobowe i inne sytuacje losowe. Jednoczesnie Burmistrz podj$ trudn4 decyzjq

uszczuplenia Srodk6w na administracjq. Ten rok jest szczeg6lny dla administracji

samorz4dowej, poniewtz przypada XX lecie samorzqdu terltorialnego. Z tej okazji Burmistrz

chcial docenii urzgdnik6w zatrud, zv,ilaszcza tych, kt6rzy pracuj4 20 lat. Podjat jednak decyzjg

o zabraniu 200 000 zl z administracji na zadania inwestycyjne. Komisja Budzetu i Mienia

Komunalnego na podstawie wniosk6w innych komisji przedloZy\a Burmistrzowi swoje wnioski,

kt6re Burmistrz przedstawil ustosunkowuj4c siE do nich:



rozbudowy oSrodka zdrowiaw Rakowie. - wniosek zaakceptowany przez Burmistrza.

Burmistrza.

Kiliriskiego, Murawiec, ul. 3 Maja i Zeromskiego - w autopoprawkach jest dotacja

do Zakladu Uslug Komunalnych. W tej chwili Burmistrz nie okreSla, kt6re chodniki

bgdzie rcalizowal, poniewaZ musze by6 przedmiary. Burmistrz postara siq zrealizowaf

te chodniki, kt6re przedstawila Komisja. Co do ul. 3 Maja i Zeromskiego - Burmistrz

rozumie, 2e to bgdzie lqcznie z nawierzchni4.
Burmistrz dodal, 2e dzi| Rada podjqla decylg o sprzeda?v gruntu - chcialby zrealizowaf,

wszystkie wnioski. Dochody ze sprzeda|y bgdq w czqSci potrzebne na rcalizacig zadania

drogi dojazdowej, do zakladu, a w czgsci molna przeznaczyc na zadania, kt6re siq nie znaid4

w autopoprawkach. Po wycenie rzeczoznawcy Burmistrz podejmie rozmowQ z Komisjq

Bud2etu na temat dodatkowych inwestycji; na najbliZszych sesjach bEdq podjqte dzialania

w tym kierunku.

o 40 000 nate zadania.

w autopoprawkach. Do tego tematu mohna wr6ci6, ale s4 dwa zabyki koScielne i jezeli

jeden z nich zostanie dofinansowany, drugi teZ powinien.

i po porozumieniu, bEdzie wziEte pod uwagq.

bEdzie realizowana.

wtedy bEdzie o tym dyskusja.

chodnik6w".

Okrzei - wniosek jest akceptowany przez Burmistrza, jednak na dzieh dzisiejszy nie ma

pomyslu, co tam zrobic. NaleZy jednak teren uporz4dkowa6.

Co do okreSlenia, kt6re zadania nale?y wykonai, bEdzie to przedyskutowane z Zarzqdem

Dr6g Powiatowych. Burmistrz przedstawi wszystkie zadania, kt6re Komisja Bud2etu

zaproponowala.Bpdzie to weryfikowane, czy jest zasadnoSi budowy, czy nie. Burmistrz

w tej sprawre zdaje sig na Zarzqd Dr6g Powiatowych, poniewaz w tej sprawie majq

wigksz4wiedzq.
budowa chodnika kolo figury Sw. Floriana - w ubieglym roku zostal zakupiony przez

ZIJK material; ZUK to wykona.
remont na ul. Partyzantow - albo z remont6w bie24cych, albo z dotacji przeznaczonej dla

ZUKzostanie wykonane.

byc zakohczone, bqdzie to robione ze Srodk6w remontowych w uzgodnieniu z Paniq

Naczelnik.

do wniosku, aby zabrad pieni4dze z dr6gwojew6dzkich.



W zwi4zku z pov,ry4szym Burmistrz zglosil autopoprawki:
Z dniem 1 stycznia 2010 roku na mocy art.16 ust 1 ustawy z dnia 20 listopada 2009 roku

o zmianie ustawy Prawo ochrony Srodowiska oraz niekt6rych innych ustaw, zlikwidowane

zostaly powiatowe i gminne fundusze ochrony Srodowiska. Zadania powiat6w i gmin w zakresie

ochrony Srodowiska i gospodarki wodnej zostaly okreSlone w art. 400 ust. 1 w/w ustawy.
pierwsza autopoprawka - zwigkszenie dochod6w o kwotg 814 700 zl dotyczy wlaSnie gminnego

funduszu ochrony Srodowiska.

Zwipksza sip dochody o kwotp: 814.700,00
dziat 900. rozdzial 90019:

ochrony Srodowiska na koniec roku 2009.

- 20 000 - to s4dochody spodziewane do realizacji w roku 2010.

Te dochody rozdysponowane s4 na nastppuj4ce wydatki:

gminnych punkt6w odpad6w niebezpiecznych, organizacia akcji ratowania

kasztanowc6w, akcja sadzenia drzew, konkursy wiedzy ekologicznej dla szk6l, zakup

nagr6d.

i usuwanie azbestu z gospodarstw domowych, dofinansowanie do kolektor6w

slonecznych.

oczyszczalnia Sciek6w w Piaskach (zadanie ujqte w projekcie budzetu) dodatkowo

245 000 przede wszystkim na dokumentacjq.

Zmniejszenia wydatk6w :

o w tvm:
-  $  4010 -  175 742,
- $ 4 1 1 0 - 2 0 8 7 8 ,
- $ 4 1 2 0 - 3 3 8 0 .

- s 4040 - los 000,
- $ 4 1 1 0 - 2 s 0 0 0 .

- $ 4040 - 12 000.

- $ 4040 - 18 000.

- $ 4040 - 40 000.
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Zmniejszenie:

w projekcie bud2etu. Aby zwigkszyc na dotacjg dla ZUK i ZPOZ trzeba bylo siqgn4c
tutaj.

Zwigkszenia:

lokali socjalnych i na chodniki,

Przeniesienia w OPS

Razem -12027 .

Razem - 12 027.

dzial 852; rczdzial85228 zadania zlecone:
Zmniejszenie:

Zwipkszenie:

Razem - 10 800.

Przeniesienia w dziale 750 Administracja publiczna:

Dzial 7 54 Bezpieczeristwo publiczne i ochrona przeciwpo L,ar ow a
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Zwigkszenie w dziale 010 Rolnictwo i lowiectwo

Ryba'".

Zwipkszenie w dziale 750;

Lokaln4 GrupE Dzialania,,GrYf '.

Zmianaw zal1czniku Nr 13 Dotacje celowe

Swiqtokrzyskie,

Zmiana kwot:

$ 11 uchwaly - 374.120,00 a nie 366.302,00 - jest to fundusz solecki.

Zmianazal1cznikaNr 9 - w zrvi4zku ze zwigkszeniem dotacji dla ZUK.

Nie ma zal4cznika Nr 14 - plan przychod6w i wydatk6w funduszy celowych.

W zalqczniku nr 3:

Radny Teodor Kot podziqkowal Burmistrzowi, 2e uwzglEdnil wnioski Komisji,

co prawda czEsciowo; dzigkuje za oSrodek w Rakowie - 150 000 - to byl priorytetowy wniosek

Komisji Budzetu. R6wnie2 za zapasowe boisko treningowe w Piaskach. Martwi to, 2e Burmistrz
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nie uwzglgdnil wigkszorici pozostalych wniosk6w. Martwi to,2e Burmistrz przeznacza na drogi

wiejskie tylko 175 000. Jaki to ma by6 rozw6j tych miejscowoSci, gdzie Burmistrz zaczfi drogi,

aw tym roku ich konczy\ nie bgdzie? S4 drogi, gdzie do zakoriczenia caloSci brakuje po 300

metr6w; Burmistrz ich nie uwzglgdnil. To nieciekawa sytuacja dla radnych ztych okrEg6w, dla

mieszkafrc6w. -..Mowi Pan, 2e jest bud2et rozwoju. Owszem, ale ja jako radny wiejski widzE

budzet rozwoju, ale dla miasta, i to mnie bardzo martwi. Nie widzg budzetu rozwoju dla wsi,

atych solectw pan ma bardzo duZo; 37 solectw. Na 37 sotectw Pan dal 175 000. Panie

Burmistrzu to jest Smiech. Powiem inaczej - rozboj w bialy dziefi. Tak powinno by6? Ja juz Panu

m6wilem swego czasrr, Zeby Pan prowadzil gospodarkE zrSwnowa2on4 dbal o rozw6j calej

gminy. Ju2 Panu m6wilem, 2e sta\. siq Pan prezydentem miasta, a nie burmistrzem miasta

igminy. Ten bud2et jest tego odzwierciedleniem. Mialem racjq wtedy uzywajqc takich sl6w.

Sami Paristwo widz4 soltysi, inaczej nazwat tego nie mohrn. W Mnichowie - ja i tak mam

tq inwestycjE, tak jak Pan wspomnial wczeSniej - jestem z tej miejscowoSci. staram siE dba6

o tg miejscowo$6, nie tylko. Mam tg inwestycjg, chocia| jedn4 w ci4gu tych czterech lat.

Na remonty drog - kaZdy z nas jakieS Srodki dostawal, ale tegoroczny budhet jest tragediq

w budowie dr6g. Niedawno wnioskowalem o zlolenie wniosku do Marszalka w kwestii budowy

wodoci4gu na wsiach. Cztery lata minqly - nic w tym temacie sig nie dzieje. Nabory wniosk6w

Marszalek rozpocz$ w roku ubieglym; prosilem, rozmawialem - brak decyzii Pana Burmisttza.

Nastgpna kwestia: Lokalna Grupa Dzialania,,Gryf', gdzie mo2nabylo teL sip ubiega6 o Srodki

na zadania wiejskie. RozmawialiSmy z Panem Burmistrzem przed pierwszym naborem, przed 28

grudnia. -Zastanowiq sig..., mo2e zlo2g..., brak decyzji. A Srodki na wklad wlasny mamy.

Kwestia zlo1enia wniosku. Brak - no bo to jest wieS, to nie jest miasto. Jestem zdumiony tym

bud2etem. Ja jako radny, bo mogg to powiedzied, albo bqdg glosowal przeciw, albo siE

wstrzymam".
Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze Burmistrz piqknie przedstawil autopoprawki,

powiedzial , Ze ulica Zeromskiego ma by6 robiona. Radna siE cieszy, ale co z ulicqKonopnickiej

i l4cznikiem Murawiec? Nic Burmistrz na ten temat nie powiedzial. Doprowadzenie wody do

blok6w komunalnych? Burmistrz m6wil o termomodemizacji, ale gdzie? Radna chce wiedziec.

Burmistrz Marek Wolski odnosz4c siq do wypowiedzi radnego Kota, ze jest prezydentem

miasta, zapytal, azy boiska w Mnichowie 670 000, to r6wnie2 miasto? Czy wniosek

do Prz4slawia na 370 000, to tez miasto? Czy remonty bieZ4ce, kt6re s4 w wipkszoSci robione

nawsi - 100 000 to teZ miasto? Czy drogi ,,powodzi6wki" w Prz4slawiu i w Chorzewie to teZ

miasto? Czy fundusz solecki 374 000 te|? Trzeba m6wi6 prawdq i realnie, a nie ,,pod publikg".

Du2e inwestycje w wiejskich szkolach - o czym sig nie m6wi w og6le. Ile zadah zostalo

zrobionych przez ten okres? To, co dobre, to sig nie widzi, zeby uderzy(, w Burmistrza.

Burmistrz siE z tym nie zgadza. Odpowiadaj4c radnej Janinie Szreniawie Burmistrz powiedzial,

2e jest dofinansowanie do ZWLK; bpdzie podpisane porozumienie okreSlaj4ce jakie zadania

wodoci4gowe bqd4 robione. Dla Burmistrza priorytetem jest odcinek wodoci4gu na Armii

Krajowej - przed zrobieniem ,,schetyn6wki". Pozostale zadania trzeba skonsultowai i wybrai

niezbgdne. Jest zrobiona dokumentacja nalqcznik Konopnickiej - Murawiec. Bqdzie tam robiona

sie6 wodno - kanalizacyjna.
Radny Adam Czajor zap7,tal, czy jest ujqte w dotacji dla ZWiK kontynuacja budowy

kanalizacji na ul. Jasionka. Tamtrzeba bqdzie zrobic chodnik ze wzglgdu na ruch tranzytowy.

Nie bgdzie sieci wod - kan, nie zrobi siE chodnika.Poza tym pomiqdzy ul. Jasionka a obwodnic4

ludzie chc4 mie6 dzialki budowlane. Tak wiEc czy wczesniej, czy po2niej, musi to byd zrobione.

Radny powiedzial , Ze na pocz4tki kadencji prosil, aby ze wzglpdu na brak pieniEdzy robii to po

kawalku co roku. To jest prawie Srodek miasta.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e od ZWrK uzyskal wyliczenia: ZWiK na ulicy

Jasionka w przeci4gu ostatnich dw6ch lat realizowal zadanie; wykonal kanalizacjg, kt6ra
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umo2liwiala 13 posesjom podpiqcie do tego odcinka. Wydano okolo 60 000 zl na wykonanie

i przeprojektowanie dokumentacji, poniewa? czgs(, z tych os6b nie zgadzala siQ, pomimo

wcze6niejszej zgody, na wejScie na teren posesji. Sama wysokoS6 podatku od nieruchomoSci

zaten czas to 1600 zt. Wptywy ztego tytulu - 89 zl. Gmina Jqdrzejow zainwestowala tam

ponad 60 000 - uzyskala zwrot w wysokoSci 89 zl. Takie s4 fakty. Priorytetem jest przede

iszystkim zabezpreczenie prac przy okazji przebudowy ci4gu ulic Armii Krajowej, Doiazd,

Mieszka I, Chrobrego. Przykladem moZe byi fakt, 2e w roku ubieglym na ul' Barbary ptzed

rozpoczgciem prac, czE56 kolektora sanitarnego sig zawalila. Miejmy nadziejq, 2e zaplanowane

SroAn pozwolq przede wszystkim zabezpieczy(,to zadanie. Pozostale zadaniaieszcze nie zostaty

ustalone.
Radny Grzegorz KuSmierz zapytal, czy zadanie w drogach gminnych Ksiqze Skroni6w,

to Ksiq2e - Skroniow DolnY.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,zejest to Ksi4Ze - Skroni6w, og6lnie.

Radny Zdzislaw Adamczyk uwaaa, 2e ten bud2et dla mieszkafrc6w wsi, to budZet

stagnacji. Wschodnia strona jest bez przerwy pomijana. Jeszcze do wczorajszego wieczora,

nakomisji Budzetu byly trzy drogr z terenu Pana Adamczyka'. Jasionna, Podlaszcze - Gozna,

Rak6wek. Co siE stalo w nocy, 2e Burmistrz to skreslil? Dzisiaj ich nie ma. Radny przypomnial,

Le od pocz4tku kadencji upomina siE o budowE wodoci4gu w Rakowie. Pozwolenie na budowq

i dokumentacja stracily waznoS6. Jest trzech radnych z Rakowa - co mogQ powiedzied

mieszkafcom? Poza o$rodkiem zdrowia, nie maj4 nic, zadnej inwestycji drogowej. Radny

Adamczyk uwa2a,2e te glosy, kt6re pojawiaj4 sig na terenach wiejskich, aby odlqczy6 siq od

miasta, s4w pelni uzasadnione.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e nie zgadza siE z radnym Adamczykiem, 2e jest

taki podzial. Burmistrz uwa2a, 2e radny nie sluchal informacji. DziS radni podjqli decyzjq

osprzeda1y dzialki, bqdq pieniqdze na dodatkowe roboty. Jeheli dojdzie do transakcji temat

zosianie pbajgty. Bedq na ten temat rozmowy z Komisj4 Budzetu. Burmistrz nie moZe siq

zgodzic ztym, Ze we wschodniej czqsci nie bylo nic robione. Drogi powiatowe, tak jak podala

Komisja Bud2etu, zostan4 przedstawi one Zarzqdowi Dr6g Powiatowych. Burmisttz dodal, 2e co

roku rlalizuje zadania Komisji Budzetu, nigdy nie sprzeciwial sig decyzjom Komisji Budzetu.

W ubieglym roku dyktowano, co robi6. Nikt nie powiedzial,2e trzeba budowad wodoci4g, tylko

droga..., droga..., droga.... Wszystkiego na raznie da siq ztobi6'- 
Radny Adamczyk powiedziatr, ze wszystkie gminy s4prawie w 100 oh zwodoci4gowanie,

a u nas nie. CzekaliSmy na fundusz sp6jnoSci, kt6ry upadl; nawet nie potrafiliSmy zloLyc

wniosku.
Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial,2e radni do tego doprowadzili glosowaniem,

poniewa2 nie wyrazili zgody na taryfy dla sp6lki z o.o. Na jakiej podstawie miatby byc zlo?ony

wniosek?
Radny Adamczyk zapytal, dlaczego gminy Sqdzisz6w, Slupia, Wodzislaw poskladaiy

wnioski.
Burmistrz Piszczek wyjaSnil, 2e jedynq szanse s4 bardzo niewielkie odcinki. Przede

wszystkim kryterium bylo skanalizowanie aglomeracji, czyli to, co jest podstaw4

funkcjonowania systemu wodno -kanahzacyjnego na terenie Gminy Jqdrzej6w. Aglomeracja ma

pon*d 40 000 tzw. RLM. Tylko i wyt4cznie to kwalifikuje aglomeracjg do funduszu sp6jnoSci,

a nie do regionalnego funduszu operacyjnego, tam gdzie pozostale gminy skorzystaly

z dofinansowania. Zwracalqc siQ do radnego Adamczyka Burmistrz Piszczek powiedzial,

Ze glosowal on za tym, aby taryf nie wprowadza6 dla zakladu w formie sptilki. Nie bylo

podstawy, 2eby wystqpi6 do funduszu sp6jnoSci.- 
Radny Krzysztof Swietlik przypomnial, 2e Burmistrz powiedzial, iz budZet jest

rozwojowy. W ocenie radnego jest to najgorszy budlet, z jakim sig spotkal od oSmiu lat' Ten
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budzet stanowi zagroaenie dlawsi. Dziwi bardzo,Ze soltysi chcqieszcze sklada6 wnioski. Do 5

paLdziernika Burmistrz dostaje wszystkie wnioski. Po co pracuje Komisja Budzetu, po co

wnioski stawiaj4 inne komisje? To jest koncert Zyczeh. Burmistrz nie powinien stosowa6 takich

restrykcji odno(nie niekt6rych radnych. Z ust Burmistrza padly slowa, aby nie politykowad; kto

tu politykuje to dzisiaj moLna oceni6.- 
Radny Teodor Kot nie zgadza sip z wypowiedziq Burmistrza Piszczka odnoSnie

wodoci4gowania. W ramach programu rozwoju obszar6w wiejskich gmina, czy jednostka

organizacyjna gminy moae siq ubiega6 o Srodki - nie musi by6 sp6lk4. Wnioski gmina mogla

aoZye. W roku ubieglym byl pierwszy nabor. Nie bylo woli ze strony Burmistrza. W tym roku

radny juZ nie chodzil za tym tematem, bo widzi, 2e nie ma woli. Po budZecie wida6, 2e tak

s4 skonstruowane wydatki, 2e praktycznie na wieS nie zostaje nic. Po co stawia6 wnioski

na komisji w temacie wodoci4gowania, jak po ksztalcie bud2etu widai, 2e jest to nierealne.

Ostatnio umowQ podpisalo miasto Busko w ramach programu rozwoju obszar6w wiejskich

na wodoci4gowanie.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e radny nie sluchal tego, co Burmistrz m6wi1.

powiedziane bylo, ze tylko niewielkie projekty w miejscowoSciach do 5 000 mieszkaric6w. 2 000

to liczba RLM; ponizej 2 000, jezeli to jest aglomeracja - z PROW. Radny nawi4zywal do RPO

i pozostalych gmin. Tam my szuka6 pomocy nie mo2emy.
Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak powiedzial,2e z ust burmistrzow padty slowa,

2e radni przyczynili siq do tego, 2e stracily wa2noSi pozwolenia, czy dokumentacje, bo radni

maj4 wplyw na budzet. To rola burmistrz6w, aby radnym u5wiadamiac i przypomina6, na co sq

zrobione dokumentacje, gdzie moge wygasn46, 2e jest takie zagrohenie. Nie ka2dy radny ma

SwiadomoSc, Le dwa lata temu bylo na coS wydane pozwolenie. Pan Olszak przypomnial,2e na

komisji skladal wniosek, jednogloSnie poparty przez komisjg, Zeby przy konstruowaniu budZetu

izalqcznik6w burmistrz bral pod uwagE, gdzie s4 wydane pozwolenia, gdzie opracowane

dokumentacje, gdzie se w trakcie opracowywania. Burmistrz m6wil, 2e bqdzie mozna

te dokumentacje aktualizowad - co okazalo sig nieprawd4 bo na inne obszary zlecone zostaly

nowe dokumentacje. Trzeba tego pilnowai. Jest kilka wydanych pozwolef, kt6re juZ majq

pewien okres zaawansowania i teZ im grozi niedlugo utrata wa2noSci. Trzeba zrobic

inwentaryz acjg, anie m6wi6, 2e jest to wplyw radnych, 2e dokumentacja traci wazno56. Komisja

Rewizyjna dokonywala kontroli i takich dokumentacji bylo prawie za 400 000. Jest batdzo

wa1ne Zeby tego pilnowai, bo niecate 200 000 sig daje na wszystkie drogi gminne, a 400 000

lekk4 rqk4 poszlo do kosza.
Soltys wsi Jasionna Wanda Marcinkowska powiedziala, 2e cieszy to, 12 przywr6cono

fundusz solecki, ale to za malo na marzenia i prace, kt6re solectwa chcialyby zrobii. W Jasionie

Srodki zostaly przeznaczone na remizg dla straZy. Pani Marcinkowska powiedziala, ze co roku

sklada wniosek o dokoriczenie drogi pruez Jasionng i poprosila o dokoriczenie tej drogi, jeSli

Burmistrz uzyska pieni4dze ze sptzeda?y.
Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial,2e w roku biez4cym zaproponowano 2 odcinki

tej drogi powiatowej.- -Sottys 
wsi tr-ysak6w pod Lasem Adam W6jcik powiedzial, 2e w Lysakowie nic siE nie

zrobi, bo nie ma radnego. Kawalek drogi powiatowej trzeba wyplaka6, Zeby byla ztobiona.200

metr6w chodnika od szkoly do boiska cigZko wydqbi6.
Radna Janina Szreniawa powiedziala: ,,WieS niech nie placze, a miasto niech siE nie

cieszy. Od 2005 roku ulica Kopernika jest nie zakohczona i ja nie placzp i przeglosujE to, co

mam".
Radny Teodor Kot powiedzial, 2e na wczorajszym posiedzeniu Komisja BudZetu ujqla

drogq powiatow4 przez tr ysak6w rbyc mo2ebpdzie ztealizowana.
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Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zygan odnoSnie termomodernizacii budynk6w

zapytal, o kt6re budynki chodzi.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e 2eby nie stracid pozwolenia na budowq

zdecydowal. ze ociepli i odmalujelJrzqd Miejski, Zeby wizerunek byl lepszy. BEdzie r6wnie2

robiona termomode rnrzacia dachu.

Przewodnicz4cy Rady Pawel BlaszkiewiczzamknS dyskusjq w tym punkcie.

Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2O radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalq nr LIII/398/10 w sprawie uchwalenia

budzetu miasta i gminy na 2010 rok, nastEpujQcqiloSciqglos6w:
Z a - 1 4
Przeciw - 2
Wstrzymalo sig - 4
/Uchwala nr LIII/398/10 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1320 oglosil przerwQ

trwaj4c4 do godziny 1 345.

Ad. 13.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial2O radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalg nr LIlIl399/10 w sprawie: nalozenia na

Zal1.ad Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jqdrzejowie obowi4zku wykonania dodatkowego

zadania, nastqpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr LIII I 399/ 1 0 w zaLqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak zapTtaljaka kwota wplyngla do budZetu gminy

zate 216lokali.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedziaL,2e 253 351 zl.
Wigcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr LIII/400/10 w sprawie wprowadzenia

zmian w uchwale dotycz4cej zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowi4cych wlasnoS6

Gminy Jgdrzej 6w, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Z a - 1 8
Przeciw - 0
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Wstrzymalo sig - 2
AJchwala nr LIII/400/10 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 15.
Wiceprzewodniczqcy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku Publicznego Adam Czajor

poprosil o dopisanie w zaLqcznlku nr 5 w wierszu 12 w kolumnie ,,odpowiedzialny
za przy gotowanie materi al6w" sl6w,,Przewo dn iczqcy Komi sj i, Burmi strz".

Wiqcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq nr LIII/401/10 w sprawie przyjpcia

plan6w pracy Komisj i Rady Miej skiej w Jqdrzej owie na 20 1 0 rok, nastqpuj qcq iloSciq glos6w:

Za
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr LIII/401/10 w zalqczeniu do protokoh-r/.

Ad. 16.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZygan odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr LIlIl402l10 w sprawie zniesienia

formy ochrony przyrody z drzewa uznanego za pomnik przyrody, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
AJchwala nr LIIII 402/ 1 0 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Nie zgloszono uwag do ,,lnformacji o umowach najmu lokali zawartych w trybie

szczeg6lnym".

Ad. 18.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze odpowiedziudzieli w formie pisemnej.

Ad. 19
Radny Teodor Kot poruszyl sprawE Lokalnej Grupy Dzialama ,,Gryf'. Powiedzial,

Le rozmawial na ten temat z BurmistrzemPiszczkiem, zachgca\. do zlohenia wniosku. Pojawila
siE mo2liwoSc pozyskania konkretnych funduszy. Chcialo to zrobi6 stowarzyszenie pod nazwq
OSP, ale niestety w ,,odnowie i rozwoju" stowarzyszenia nie mogq uczestniczyi; moze tylko
gmina ewentualnie instytucje koScielne. W tamtym dzialaniu pojawila siE kwota 22 000,
ze wzglEdu na to, ze projekt inny prawie skonsumowal caloSi Srodk6w, a w dzialaniu tym bylo
tylko 400 000, Gmina Sqdzisz6w zloLyla wniosek w przyblihonej kwocie. Pozostawalo tam
okolo 22 000 zl. Prezes stowarzyszenia OSP prosil Pana Burmistrza o zlohenie wniosku na tE
pozostal4 kwotg. Chodzilo o wykonanie placu zabaw na terenie administrowanym przez OSP.

20
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Burmistrz Wolski stwierdzil, ze zastanowi sig, przemySli. 28 grudnia skofrczyl siq nab6r

wniosk6w. Wniosek nie zLoaony, Srodki nie wykorzystane. W tej chwili jako gmina stajemy siq

platnikiem skladki, a nie skladamy Zadnego wniosku do Lokalnej Grupy Dzialanra,. Skladaj4

inne gminy: Sqdzisz6w, Naglowice i korzystajqz tych Srodk6w, a u nas zastoi pod tym k4tem.

Pan Kot prosi, aby Burmistrzowie pomySleli o tych miejscowoSciach, wsiach, gdzie moZna

pozyskad te fundusze, ezy to na rozwoj, czy modernizacjE, czy dostosowanie remiz do potrzeb

Swietlicy wiejskiej. Gmina Sqdzisz6w zlotyla du2y projekt - prawdopodobnie bqdzie miala

podpisanq umowQ na finansowanie tego zadania. Id4 gl6wnie w kierunku rozwoju malych

miejscowoSci, czyli wsi, zapewniaj4c im dostgp do spotykania sip w jakimS miejscu wsp6lnym:

rozmowy, wymiany doSwiadczeri migdzy mieszkaricami. Dlaczego u nas sig nic nie dzieje?

MoZe Burmistrz Piszczek postara sig odpowiedziec, czy w tym roku bEdzie ogloszony drugi

nab6r, czy gmina przymierza sig do zlolenra wniosku w tym dzialaniu, chociaZby dlatego,

2e zostaly opracowane plany odnowy miejscowoSci: Jasionna,Prz4slaw, Skroni6w. Pasowaloby,

Zeby z tych Srodk6w korzystal, a nie byd tylko platnikiem skladek, ale wyci4gad te fundusze

na rozw6j teren6w wiejskich.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze poproszono go o zqEcie siQ spraw4

w momencie, jak juz byt ogloszony nab6r wniosk6w. Dzialania, kt6re zostaly podjEte w tym

kr6tkim terminie, to przede wszystkim dwie propozycje realizacji plan6w odnowy

miejscowoSci. Byl to Mnich6w - zLolenie wniosku na tq niewielk4 kwotq, kt6ra pozostawala,

na wyposa2enie placu zabaw na terenie OSP w Mnichowie. Druga sprawa to realizacja trzeciego

w kolejnoSci planu odnowy miejscowoSci, a mianowicie Prz4slawia. Jest zlozony wniosek

o wydanie decyzji lokalizacyjnej inwestycji celu publicznego w miejscowoSci Ptzqslaw, tzn.

przebudowa OSP do potrzeb Swietlicy wiejskiej. Chcemy w naborze, kt6ry jest planowany

na przelomie marca - kwietnia zlo7yc ten wniosek w ramach Lokalnej Grupy Dzialania,,Gryf'.

W przyszly wtorek odbqdzie siE konwent w6jtow i burmistrz6w i tam bEdzie wnioskowane,

Zeby Srodki byly proporcjonalnie do iloSci mieszkafrc6w przyporzqdkowane do gmin.

Da to gwarancje, co do realizacii projektu.
Radny Krzysztof Swietlik poprosil, aby w przyszloSci, jeZeli bEd4takie warunki jak dziS,

obrady odbywaly sig w innym miejscu.
Radny Tadeusz Lesiakowski zapytal, czy juL mohna sklada6 wnioski bud2etowe, Zeby

byly uwzglqdnione.
Przewo dni czqcy Rady P awel Blaszkiewicz o dczl'tal:

Kamiirskiej w sprawie wniosku o stwierdzenie niewaZnoSci uchwaly
nr LIl381/09 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia 3 grudnia 2009 roku.

ewentualnych zmian w podziale na okrEgi wyborcze (do wgl4du w Biurze Rady

Miejskiej).

odtworzenia w Polsce samorzqdu terytorialnego (do wgl4du w Biurze Rady

Miejskiej).

(do wgl4du w Biurze Rady Miejskiej).

w Biurze Rady Miejskiej).

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak w zwiqzku z pismem Komisarza Wyborczego

w Kielcach powiedzial, ze docieraj4 do niego informacje od wyborc6w, 2e okrEgi wyborcze

na terenie gminy Jqdrzej6w s4 niezbyt prawidlowo podzielone. Radny wybierany na ul. Mieszka
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I ma okrpg w calkiem innym rejonie miasta, czy z ul. Cmentarnej gtosuj4 na radnego spod

dworca. Czy nie naleaaloby sig zastanowid nad ponown4 analizqprawidlowoSci tych okrEg6w

wyborczych?
Naczelnik Wydzialu Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich Anna Stawecka wyja5nila,

2e podzial na okrqgi wyborcze jest staly. Jest przepis ordynacji wyborczej m6wiqcy, kiedy taki

podziat mo1na zmieni6, np. kiedy jest wiEcej radnych, zmienia siE norma przedstawicielska.

bqdzie analiza, czy takie przypadki zachodzq w naszej gminie. Jeheli zajdq takie przypadki,

to bqdzie Radzie przedloaony projekt zmian, natomiast je2eli nie bqd4 takie przypadki

zachodzily, nie ma podstaw prawnych aby zmienid okrqgi wyborcze.

Burmistrz Marcin Piszczek w uzupelnieniu dodal, 2e byly rozmowy na ten temat

zKomisaruem Wyborczym i nie ma takiej prawnej mo2liwoSci. Powiedziano jasno, 2e jeleh

bgd4 j akieko lwi ek zmiany b ez uzasadnienia, uchwaly b qd4 uchyl ane.

Radny Adam Czajor powiedzial, 2e taka sytuacja jest w jego okrpgu wyborczym,

do kt6rego nalely ulica Mieszka I i ul. Dojazd, a co ciekawe, ulica G6rna i czqSi ulicy

Dygasiriskiego jest wylqczonaztego. To jest jakiS dziwny tw6r, to nie jest okrQg wyborczy.

Burmistrz Piszczek powiedzial, ze w 2002 roku zostaly przyjEte takie okrqgi wyborcze

i s4 one punktem odniesienia. W tej chwili praktycznie nie ma mo2liwoSci zmiany.

Ad .20 .
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Jqdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o godzinie 14''

zamkn$obrady LIII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

owala

orov,ska

Prze zqcy
Rady Miej, w Jqdrzejowie

*fr ro*;r,, ewtcz
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